
Data przyjęcia protokołu: 30.12.2021 r.

ROP.0002.9.2021  

                                                                                    PROJEKT

PROTOKÓŁ NR XXXII/21
XXXII SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023
Z DNIA 25 LISTOPADA 2021 R.

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-
087  Zielonki)  oraz  w  trybie  zdalnym  (za  pomocą  środków  komunikacji  elektronicznej)  tj.  trybie
hybrydowym. Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko. Protokół
sporządziła Beata Przybycień, starszy specjalista. W obradach uczestniczyli: wg list obecności (listy
obecności są załącznikami do niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto o godz. 9:30, a zakończono
o godz. 13:13 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.
1. Otwarcie XXXII sesji Rady Gminy Zielonki.
Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził  kworum i prawo-
mocność do podejmowania uchwał i otworzył XXXII sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-2023.
2. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący M. Golanko poinformował, że wpłynął wniosek Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej
Emisji  i  Odpadów o rozszerzenie porządku obrad w pkt  5 i  podjęcie uchwały  w sprawie zmiany
uchwały Nr XXIV/7/ 2021 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zielonki na rok 2021. Następnie zapytał, czy
są uwagi do proponowanego porządku obrad:
3. Przyjęcie protokołów: XXX i XXXI sesji.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021; 
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;
3) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Józefa Piłsudskiego w Woli Zachariaszowskiej
poprzez zmianę obwodu szkoły;
4) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jerzego Kukuczki w Korzkwi z siedzibą w Przy-
bysławicach,  wchodzącej  w  skład  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  w  Przybysławicach,  poprzez
zmianę obwodu szkoły;
5)  zmieniająca  Uchwałę  nr  XXXIV/114/2017  Rady  Gminy  Zielonki  z  dnia  28  grudnia  2017  roku
w sprawie trybu udzielania i  rozliczania dotacji  dla placówek wychowania przedszkolnego i  szkół
podstawowych prowadzonych na terenie gminy Zielonki oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości
pobrania i wykorzystywania dotacji; 
6)  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Zielonki na 2022 rok; 
7) przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2022 r.;
8) zatwierdzenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach;
9) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na okres 10 lat oraz odstąpienie od obowiązku przetar-
gowego  trybu  zawarcia  umowy  dzierżawy  nieruchomości  stanowiącej  mienie  komunalne  Gminy
Zielonki, położonej w obrębie Zielonki; 
10) zmiany uchwały nr XI/92/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa
Małopolskiego z przeznaczeniem na realizację zadania w ramach inicjatyw samorządowych;
11) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Zielonki;
12) diet dla radnych Gminy Zielonki z tytułu udziału w pracach Rady Gminy Zielonki i jej organów;
13)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustanowienia  zasad  przyznawania  diet  przewodniczącym
organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Zielonki. 
6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
8. Zamknięcie sesji.
Przewodniczący M. Golanko wobec braku innych uwag do porządku obrad poddał pod głosowanie
wniosek Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów
Głosowano w sprawie:
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wniosek Komisji Ochrony Środowiska ws. rozszerzenia porządku obrad w pkt 5 o ppkt nr 14 tj. podję-
cie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/7/2021 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zielonki na rok
2021
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (2) Renata Kosno, Agata Radosz – Kwasek
Radna R. Kosno zgłosiła problemy z internetem i głosuje za przyjęciem wniosku.
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie porządek obrad z wprowadzoną zmianą.
Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad wraz z przyjętą zmianą
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Agata Radosz - Kwasek
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Zmieniony porządek obrad przedstawiał się następująco:
3. Przyjęcie protokołów: XXX i XXXI sesji.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021; 
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;
3) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Józefa Piłsudskiego w Woli Zachariaszowskiej
poprzez zmianę obwodu szkoły;
4) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jerzego Kukuczki w Korzkwi z siedzibą w Przy-
bysławicach,  wchodzącej  w  skład  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  w  Przybysławicach,  poprzez
zmianę obwodu szkoły;
5) zmieniająca Uchwałę nr XXXIV/114/2017 Rady Gminy Zielonki z dnia 28 grudnia 2017 roku w
sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  placówek  wychowania  przedszkolnego  i  szkół
podstawowych prowadzonych na terenie gminy Zielonki oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości
pobrania i wykorzystywania dotacji; 
6)  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Zielonki na 2022 rok; 
7) przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2022 r.;
8) zatwierdzenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach;
9) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na okres 10 lat oraz odstąpienie od obowiązku przetar-
gowego  trybu  zawarcia  umowy  dzierżawy  nieruchomości  stanowiącej  mienie  komunalne  Gminy
Zielonki, położonej w obrębie Zielonki; 
10) zmiany uchwały nr XI/92/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa
Małopolskiego z przeznaczeniem na realizację zadania w ramach inicjatyw samorządowych;
11) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Zielonki;
12) diet dla radnych Gminy Zielonki z tytułu udziału w pracach Rady Gminy Zielonki i jej organów;
13)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustanowienia  zasad  przyznawania  diet  przewodniczącym
organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Zielonki. 
14) zmiany uchwały Nr XXIV/7/2021 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdom-
nymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zielonki na rok 2021.
6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
8. Zamknięcie sesji.
Ad 3. Przyjęcie protokołów: XXX i XXXI sesji.
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Przewodniczący M.Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XXX sesji, wobec braku 
uwag zarządził głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu XXX sesji Rady Gminy Zielonki. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Agata Radosz - Kwasek
Protokół XXX sesji został przyjęty jednogłośnie i otrzymał numer XXX/21.
Przewodniczący M.Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XXXI sesji, wobec braku 
uwag zarządził głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu XXXI sesji Rady Gminy Zielonki. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Agata Radosz - Kwasek
Protokół XXXI sesji został przyjęty jednogłośnie i otrzymał numer XXXI/21.
Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.
W tej  części  sesji  przedstawiciele  komisji  rady  gminy  przedstawili  sprawozdania  z  prac  komisji
z okresu międzysesyjnego.
1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 23.11.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzenia w dn.
24.11.  Przewodniczący  M.  Golanko zapytał  o  wniosek  komisji  dot.  zlecenia  wykonania  projektu
drogowego  w  procedurze  ZRID  tj.  kolejnego  odcinka  drogi  Królewskiej,  który  miałby  stanowić
obwodnicę  Woli  Zachariaszowskiej  kierując  ruch  pojazdów  w  kierunku  terenów  Bibic  do  ulicy
Granicznej lub w kierunku Garlicy Murowanej do Drogi Powiatowej,  które dokładnie drogi miałyby
zostać objęte wnioskiem o ZRID poza poszerzeniem drogi Królewskiej.  Przewodniczący     K. Gaweł  
wyjaśnił, że aktualnie zlecona jest do projektowania droga Królewska od fortu Zielonki do granic Woli
Zachariaszowskiej,  droga  z  chodnikiem  i  ścieżką  rowerową.  Projekt  ten  kończy się  bez  wejścia
w teren Woli Zachariaszowskiej i rodzi to obawy mieszkańców o tranzyt na wąskich drogach między
domami.  Stąd  pomysł  radnego  Woli  Zach.  p.  P.  Calika  na  stworzenie  obwodnicy  kierując  ruch
tranzytowy bądź w kierunku Garlicy Murowanej, bądź przez tereny Bibic do ul. Granicznej, a dalej
w kierunku Michałowic. Przewodniczący M. Golanko zasugerował prace nad tym tematem w Komisji
Planowania i Rozwoju, wspólnie z innymi radnymi, jak również sołtysem Bibic,  który na zebraniach
wiejskich ma zgłaszane problemy z wyprowadzeniem ruchu z miejscowości. Konieczne jest szersze
spojrzenie i uwzględnienie potrzeb pozostałych mieszkańców objętych tym układem drogowym.
Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zwróciła się o doprecyzowanie słów „od fortu w Zielonkach”,
czy chodzi o zjazd na tą ulicę w m. Zielonki. Przewodniczący K. Gaweł potwierdził, że chodzi o od-
cinek od drogi powiatowej, od granic Marszowca.
3.  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Regulaminowych  M.  Gadzik-Wójcik  -
sprawozdanie     z posiedzeń w dn. 29.10, 19.11, 24.11.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
4. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów K. Krzyworzeka -
sprawozdanie z posiedzenia w dn. 23.11.
Radna R. Kosno zasugerowała ponowić zgłoszenie wycięcia lipy zlokalizowanej koło biblioteki w Zie-
lonkach, która w połowie jest uschnięta. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej M. Fordymacka
powiedziała,  że  gmina  występowała  o  wycięcie  drzewa w roku 2020  i  2021.  Za każdym razem
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decyzja Referatu Ochrony Środowiska Starostwa Powiatowego była odmowna, argumentując że nie
stwarza zagrożenia bezpieczeństwa osób tam przebywających,  jak również parkujących pojazdów
w tej  okolicy.  Dodała, że posusz został usunięty, pozostały jedynie zdrowe, żywe konary. Podsu-
mowała, że Starosta Krakowski dwukrotnie odmówił usunięcia drzewa. Radny D. Dragosz zapytał kto
poniesie  odpowiedzialność  w sytuacji  zawalenia  się  drzewa,  gdzie  przebywa bardzo dużo  ludzi,
w tym dzieci. Zasugerował ścięcie przynajmniej o połowę tego drzewa. Przewodniczący M.Golanko
powiedział, że temat przenosi do innego punktu porządku obrad tj. 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski
radnych.
5. Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej K. Lepiarczyk - sprawozdanie z po-
siedzenia w dn. 18.11. Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
6. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzeń w dn.
8.11, 22.11.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
7. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z posiedzeń w dn. 29.10, 24.11.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
8. Przewodniczący M.Golanko - sprawozdanie ze Wspólnego Posiedzenia Komisji RGZ w dn. 
15.11. Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
Protokoły z posiedzeń komisji  dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej
Urzędu Gminy Zielonki.
Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na rok 2021;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji    Budżetowej wraz z autopop-  
rawką - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały i treść autopoprawek. 
Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zapytała o powód wydatkowania dodatkowej kwoty 200 tys.
zł na MPK Kraków oraz zwróciła uwagę, że gmina poniesie wydatek w kwocie 14 tys. zł związany
z zawiadomieniem rodziców uczniów szkół objętych zmianą obwodów tych szkół. Wójt powiedział, że
przesunięcie wynika z  przebudowy  drogi powiatowej na  Podskalu, co powoduje wydłużenie wozo-
kilometrów, miesięcznie jest to ok 30-40 tys zł. więcej środków. Nie wyklucza wystąpienie o rekom-
pensatę od inwestora, ponieważ gmina ponosi koszty tej zmiany, by zapewnić transport publiczny
mieszkańcom ze względu  na zamknięcie  drogi  powiatowej.  Dodał,  że  zgodnie  z  przepisami  ma
obowiązek wysłania pism po zmianie obwodów szkolnych listem poleconym, by skutecznie każdego
zawiadomić.  Radny K.  Gaweł zapytał,  czy przesunięcie kwoty 500 tys.  zł  ma za zadanie  zbilan-
sowanie kosztów odpadów i dotyczy to faktury bieżącej, czy jest to odpłatność za zbiórkę odpadów
wielkogabarytowych.  Skarbnik powiedziała,  że  dołożenie  tych  środków do  planu  ma za  zadanie
zabezpieczyć płatności grudniowe, jest to kwota zbliżona do tej z zeszłego roku. Wójt uzupełnił, że
nadal  trwa  zbiórka  wielkogabarytów  w  Zielonkach,  stąd  faktura  pojawi  się  15  grudnia.  Jest  to
prognoza w oparciu o założenia wydatków na podstawie dokonanych płatności w latach poprzednich.
Radna R. Kosno zapytała o przesunięcie w budżecie dot. drogi Dziekanowice/Węgrzce, czy wynika
z  racji  braku  możliwości  wydatkowania  w  roku  bieżącym  tych  środków  na  remont  w  związku
z przesunięciami Powiatu Krakowskiego i kwota wróci w styczniu jak będzie realizacja tej drogi. Wójt
potwierdził, że ZDPK nie jest w stanie rozliczyć tych środków, więc kwota ta zostanie przesunięta na
rok następny.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 20-
21
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
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zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021 wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXII/77/2021)

2) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Budżetowej   - 4 głosy „za”, 0   
głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”
Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały i treść autopoprawek. Nie było pytań ani uwag do 
projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Aneta Szablowska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk,
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXXII/78/2021)

3) uchwała w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Józefa Piłsudskiego 
w Woli Zachariaszowskiej poprzez zmianę obwodu szkoły;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Oświaty i Polityki Społecznej - 5  
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Wójt omówił projekt uchwały. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Józefa Piłsudskiego w Woli Zachariaszowskiej pop-
rzez zmianę obwodu szkoły
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
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Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXII/77/2021)

4)  uchwała w sprawie zamiaru przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  im.  Jerzego Kukuczki
w  Korzkwi  z  siedzibą  w  Przybysławicach,  wchodzącej  w skład  Zespołu  Szkolno-Przed-
szkolnego w Przybysławicach, poprzez zmianę obwodu szkoły;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Oświaty i Polityki Społecznej - 5  
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Wójt omówił projekt uchwały. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jerzego Kukuczki w Korzkwi z siedzibą w Przybys-
ławicach, wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Przybysławicach, poprzez zmianę
obwodu szkoły
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Krawczyk
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXXII/80/2021)

5) zmieniająca Uchwałę nr XXXIV/114/2017 Rady Gminy Zielonki z dnia 28 grudnia 2017 roku
w sprawie  trybu  udzielania  i rozliczania  dotacji  dla  placówek  wychowania  przedszkolnego
i szkół podstawowych prowadzonych na terenie gminy Zielonki oraz trybu i zakresu kontroli
prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Oświaty i Polityki Społecznej - 5  
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Dyrektor GZEAS A. Soblik omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko podkreślił, że w roku 2020 udzielono i rozliczono dotację dla przedszkoli
niepublicznych i szkoły niepublicznej w łącznej wysokości 9.945.734,21 zł. Następnie poddał pod gło-
sowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca Uchwałę nr XXXIV/114/2017 Rady Gminy Zielonki z dnia 28 grudnia 2017 roku w spra-
wie trybu udzielania i rozliczania dotacji  dla placówek wychowania przedszkolnego i szkół podsta-
wowych prowadzonych na terenie gminy Zielonki oraz trybu i zakresu kontroli  prawidłowości pob-
rania i wykorzystywania dotacji. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXII/81/2021)

6) uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Zielonki na 
2022 rok;
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Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Oświaty i Polityki Społecznej - 4  
głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”
Wójt omówił projekt uchwały. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Zielonki na 2022 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXII/82/2021)

7) uchwała w sprawie przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 
2022 r.;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Kultury, Sportu i Spraw Regula-  
minowych   - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  
Wójt omówił projekt uchwały. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2022 r.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXII/83/2021)

8) uchwała w sprawie zatwierdzenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Zielonkach;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Kultury, Sportu i Spraw Regula-  
minowych   - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  
Dyrektor GOPS M. Rajska omówiła projekt uchwały i treść autopoprawki. Nie było pytań ani uwag do 
projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały  w sprawie zatwierdzenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy
Społecznej w Zielonkach. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
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Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXII/84/2021)

9)  uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w dzierżawę  na  okres  10 lat  oraz
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości
stanowiącej mienie komunalne Gminy Zielonki, położonej w obrębie Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Budżetowej  -    5 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, pozytywna opinia Komisji   Planowania i Rozwoju   -  
3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”
Wójt omówił projekt uchwały. 
Radna R. Toft zapytała,  czy  istnieje możliwość podawania w uchwale nazwy podmiotu, na rzecz
którego jest podejmowana przedmiotowa uchwała.  Radca pr.  P.  Złotnik zwrócił  uwagę, że organ
stanowiący decyduje o możliwości wynajęcia, bądź wydzierżawienia na określony czas w warunkach
wynikających z przepisów o samorządzie. Nie jest przedmiotem uchwały wskazywanie konkretnego
beneficjenta, stąd takiej informacji w tekście uchwały nie powinno być.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na okres 10 lat oraz odstąpienie od obowiązku przetar-
gowego  trybu  zawarcia  umowy  dzierżawy  nieruchomości  stanowiącej  mienie  komunalne  Gminy
Zielonki, położonej w obrębie Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk,
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marzena Gadzik - Wójcik
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXXII/85/2021)

10) uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XI/92/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej
na  rzecz  Województwa  Małopolskiego  z przeznaczeniem  na  realizację  zadania  w ramach
inicjatyw samorządowych

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Budżetowej  -    5 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,    jednogłośnie pozytywna opinia Komisji    Infras-  
truktury Liniowej     - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  
Wójt omówił projekt uchwały. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały nr XI/92/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa Ma-
łopolskiego z przeznaczeniem na realizację zadania w ramach inicjatyw samorządowych. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXII/86/2021)

11) uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko:    jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Budżetowej  -  5 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Przewodniczący M. Golanko omówił projekt uchwały. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały.
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Głosowano w sprawie:
ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXII/87/2021)

12)  uchwała w sprawie diet  dla  radnych Gminy Zielonki  z  tytułu  udziału  w pracach Rady
Gminy Zielonki i jej organów;

Przewodniczący M. Golanko:    jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Budżetowej - 5 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji    Infras-  
truktury Liniowej     -  4 głosy „za”,  0 głosów „przeciw”,  0 głosów „wstrzymujących się”,  jednogłośnie  
pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów
„wstrzymujących  się”,  jednogłośnie  pozytywna  opinia  Komisji    Kultury,  Sportu  i  Spraw  Regula-  
minowych   -  5 głosów „za”,  0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,  pozytywna opinia  
Komisji    Planowania  i  Rozwoju   -  3  głosy  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  1  głos  „wstrzymujący  się”,  
jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Rewizyjnej  -  5 głosów „za”,  0 głosów „przeciw”, 0 głosów
„wstrzymujących się”,  jednogłośnie  pozytywna opinia  Komisji    Ochrony Środowiska,  Niskiej  Emisji  
i Odpadów   - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  
Przewodniczący M. Golanko omówił projekt uchwały. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
diet dla radnych Gminy Zielonki z tytułu udziału w pracach Rady Gminy Zielonki i jej organów
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXII/77/2021)

13) zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia zasad przyznawania diet przewodniczącym
organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Zielonki.

Przewodniczący M. Golanko:  jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia projektu uchwały
wraz z autopoprawką Komisji    Infrastruktury Liniowej     - 4 głosy „za”,  0 głosów „przeciw”, 0 głosów  
„wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 5 głosów
„za”,  0  głosów „przeciw”,  0  głosów „wstrzymujących  się”,  jednogłośnie  pozytywna opinia  Komisji
Kultury, Sportu i  Spraw Regulaminowych   -  5 głosów „za”,  0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzy-  
mujących  się”,  jednogłośnie  pozytywna  opinia  projektu  uchwały  wraz  z  autopoprawką  Komisji
Planowania i Rozwoju   - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednog-  
łośnie pozytywna opinia projektu uchwały wraz z autopoprawką Komisji Rewizyjnej - 5 głosów „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia projektu uchwały
wraz  z  autopoprawką  Komisji    Ochrony  Środowiska,  Niskiej  Emisji  i  Odpadów        -  5  głosów „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Przewodniczący M. Golanko omówił projekt uchwały i treść autopoprawki. Nie było pytań ani uwag 
do projektu uchwały. Następnie poddał pod głosowanie autopoprawkę.
Głosowano w sprawie:
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autopoprawka do projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustanowienia zasad przyz-
nawania diet przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia zasad przyznawania diet przewodniczącym organów 
wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Zielonki wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXII/77/2021)

14) uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/7/2021 w sprawie przyjęcia Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Zielonki na rok 2021

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Ochrony Środowiska, Niskiej   
Emisji i Od-padów   - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  
Wójt omówił projekt uchwały. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr XXIV/7/2021 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zielonki na rok 2021. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXII/90/2021)
Przewodniczący M. Golanko ogłosił 15 min. przerwę.
Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 29 
października do 25 listopada 2021 roku. 

1. 29 października br. przeprowadzono częściowy odbiór robót inwestycyjnych dla zadania pn.
„Budowa wiaduktu nad torami, łączącego ul. Powstańców w Krakowie z drogą powiatową nr
2156K w miejscowościach Batowice i Dziekanowice wraz z przebudową przyległego układu
drogowego”. 

2. 29 października br. przeprowadzono wizję terenową na nieruchomości gminnej przy ul. Kmie-
towicza w Krakowie. 

3. 29  października  br.  odbyły  się  wybory  nowego  Zarządu  Gminnego  OSP  w  Zielonkach.
Równocześnie  uroczyście  pożegnano  odchodzących  członków  poprzedniego  zarządu.
Komendantem  Gminnym  OSP  wybrany  został  kolejny  raz  Jan  Palimąka  (OSP  Zielonki).
Prezesem został Krystian Augustyn (OSP Owczary), a wiceprezesami: Dariusz Wróbel (OSP
Węgrzce) i Marek Małek (OSP Bibice), sekretarzem Andrzej Zabiegaj (OSP Bosutów) i skar-
bnikiem  Jacek  Kmita  (OSP  Wola  Zachariaszowska).  Na  członka  prezydium  Zarządu
Gminnego OSP wybrano Rafała Pietrzyka (OSP Trojanowice), a członkami zarządu zostali
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Jan Trela (OSP Garlica Murowana) i Marcin Gajewski (OSP Grębynice).

4. 29 października br. odbyło się spotkanie w zakresie budowy chodnika na ul. Parkowej w Bi-
bicach. 

5. 31 października br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Garlica Duchowna. 

6. 3  listopada  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  organizowanym  przez  Urząd  Marszałkowski
Województwa  Małopolskiego,  które  było  poświęcone  konsultacjom  społecznym  projektu
Programu Regionalnego Fundusze Europejskie dla Małopolski 2021-2027. 

7. 3 listopada br. odbyło się spotkanie dot. budowy chodnika na ul. Łąkowej w Korzkwi. 

8. 5 listopada br. uczestniczyłem w spotkaniu organizowanym przez Stowarzyszenie Metropolia
Krakowska  w  sprawie  ustalenia  zasad  dot.  planowania,  organizowania  i  finansowania
zintegrowanego transportu publicznego. 

9. 5 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Owczary. 

10. 6 listopada br. odbyło się 75-lecie Koła Łowieckiego Żubr. 

11. 7 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Bibice. 

12. 8 listopada br. pod siedzibą Ochotniczej Straży Pożarnej w Zielonkach odbyła się uroczystość
związana z przypadającą w tym roku setną rocznicą powstania Związku Ochotniczych Straży
Pożarnych  Rzeczypospolitej  Polskiej.  Ochotnicza  Straż  Pożarna  w  Zielonkach  otrzymała
pamiątkową sadzonkę dębu od Lasów Państwowych. Przedstawiciele Związku Ochotniczych
Straży Pożarnych i Lasów Państwowych podpisali porozumienie o współpracy. Pamiątkowy
dąb zasadzono w pobliżu zieloneckiej remizy. W uroczystości wzięli udział m.in. wiceminister
klimatu i  środowiska Edward Siarka,  prezes Zarządu Głównego ZOSP Waldemar Pawlak,
p.o.  dyrektor  generalny  Lasów Państwowych  Józef  Kubica  oraz  komendant  gminny  OSP
w Zielonkach Jan Palimąka.

13. 8 listopada br. wziąłem udział  w spotkaniu on-line dot. podsumowania wyników Funduszu
Polski  Ład.  Gminie  Zielonki  przyznano  dofinansowanie  w wysokości   4.674.000,00  zł  na
realizację  projektu  „Budowa  dwóch  budynków  garażowych  wraz  z  instalacjami,  układem
drogowym i zagospodarowaniem terenu w Węgrzcach na dz. nr 461/54”.

14. 9 listopada br. dla Państwa radnych i pracowników urzędu zorganizowano szkolenie z zak-
resu planowania przestrzennego. 

15. 10 listopada br. uczestniczyłem w spotkaniu dot. należności za zużycie energii elektrycznej w
związku z prowadzonymi pracami budowlanymi obiektu hali namiotowej przy obiektach klubu
TS Węgrzce. 

16. 15 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Węgrzce. 

17. 15 listopada br.  odbyły się konsultacje społeczne dot.  budowy suchego zbiornika w Węg-
rzcach. 

18. 16 listopada br.  przeprowadziłem spotkanie z audytorem nt.  ograniczenia kosztów energii
elektrycznej. 

19. 17-19 listopada br. uczestniczyłem w Sesji wyjazdowej Forum Wójtów, Burmistrzów i Prezy-
dentów  Małopolski. Tematem  spotkania  było  m.in.  skuteczność  ochrony  mieszkańców
Małopolski  przed  skutkami  gwałtownych  zjawisk  atmosferycznych  oraz  efektywne  zarzą-
dzanie wodami; Polski Ład a budżety samorządów – szanse i zagrożenia. Jak znaleźć środki
na wkłady własne do planowanych inwestycji; aktualna sytuacja finansowa małopolskich jst,
przewidywany wpływ Polskiego Ładu na sytuację samorządów w Małopolsce. 

20. 20 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Grębynice. 

21. 21 listopada br. odbyło się spotkanie poświęcenie odrestaurowanej kapliczce w Grębynicach.
Obiekt został odnowiony w ramach programu „Kapliczki Powiatu Krakowskiego”. 

22. 21 listopada br. odbyło się uroczyste otwarcie Domu Ludowego w Bibicach. Kompleksową
termomodernizację przeprowadzono od lipca do listopada 2021 roku. Koszt inwestycji wraz
z robotami dodatkowymi wyniósł 546.900,88 zł.  

23. 23 listopada br. odbył się jubileusz 75-lecia Filii Biblioteki w Węgrzcach. 

24. 24 listopada br. odbyło się spotkanie on-line z Dyrektorami Szkół i Przedszkoli z terenu gminy
Zielonki oraz ze związkami zawodowymi nauczycieli. Spotkanie poświęcone było rozpatrzeniu
wniosków nauczycieli o pomoc zdrowotną i fundusz mieszkaniowy. 

RÓŻNE: 

1. Gmina  Zielonki  prowadzi  kontrole  spalania  w  aktualnym  sezonie  grzewczym  2021/2022.
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Interwencyjne kontrole zostały wzmożone od września, a kontrole z użyciem dronów  roz-
poczęto 10 listopada. Piece kontrolują uprawnieni do tego pracownicy Urzędu Gminy wraz
z policją, w ramach płatnych patroli finansowanych przez gminę.

2. W niedzielę 12 grudnia br. zapraszamy na spotkanie z gminą Zielonki na krakowskim Rynku
Głównym.  Od  godz.  12.00  w  świątecznym  repertuarze  wystąpią:  orkiestry  dęte,  grupy
kolędnicze, zespoły wokalne i taneczne.

3. Gmina  Zielonki  utrzymała  1 miejsce  wśród  gmin  do  30  tys.  mieszkańców z  najwyższym
odsetkiem  zaszczepionych  w  dawnym  województwie  krakowskim  i  znalazła  się  wśród
samorządów, którym przysługuje nagroda w konkursie Najbardziej Odporna Gmina. Zdobyta
nagroda finansowa w wysokości 1 mln złotych będzie mogła być przeznaczona na dowolny
cel  dotyczący  przeciwdziałania  Covid-19  np.  czynności  związane  z  profilaktyką  skutków
Covid-19 (w tym społeczno-gospodarczych).

4. 19 grudnia 2021 r. na parkingu przy Urzędzie Gminy w Zielonkach odbędzie się  Zielonecki
Jarmark Bożonarodzeniowy. Z tej okazji  zapraszamy do współpracy lokalnych wystawców,
rzemieślników,  twórców  ludowych,  producentów  dekoracji,  koła  gospodyń,  lokalnych
producentów  żywności  oraz  producentów  wyrobów  spożywczych  i  rękodzieła  zain-
teresowanych sprzedażą swoich produktów. Udział w jarmarku jest bezpłatny, liczba miejsc
ograniczona,  dlatego  decyduje  kolejność  zgłoszeń.  Organizatorzy  zapraszają  wystawców
z Gminy Zielonki, a w razie wolnych miejsc także z sąsiednich miejscowości. Zgłoszenia do
udziału przyjmowane są do 26 listopada 2021 r.  w Centrum Kultury,  Promocji  i  Rekreacji
w Zielonkach.

Podjęto zarządzenia: 

1. ZARZĄDZENIE NR 262/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 PAŹDZIERNIKA 2021
ROKU w sprawie:  powierzenia  pełnienia  obowiązków  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  im.
Eugeniusza Kwiatkowskiego w Owczarach. 

2. ZARZĄDZENIE NR 263/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 PAŹDZIERNIKA 2021
ROKU  w  sprawie  udzielenia  pełniącemu  obowiązki  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  im.
Eugeniusza Kwiatkowskiego w Owczarach pełnomocnictwa do jednoosobowego działania. 

3. ZARZĄDZENIE NR 264/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 PAŹDZIERNIKA 2021
ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy
Zielonki  na  rok  2021,  zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2021,
w związku z Uchwałą Nr XXXI/75/2021 Rady Gminy Zielonki z dnia 28 października 2021
roku.

4. ZARZĄDZENIE NR 265/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 PAŹDZIERNIKA 2021
roku  w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021. 

5. ZARZĄDZENIE NR 266/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 PAŹDZIERNIKA 2021
ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy
Zielonki  na  rok  2021,  zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2021,
w związku z Zarządzeniem Nr 265/2021 Wójta Gminy Zielonki z dnia 29 października 2021
roku. 

6. ZARZĄDZENIE NR 267/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 PAŹDZIERNIKA 2021
ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy
Zielonki na rok 2021 w związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy. 

7. ZARZĄDZENIE NR 268/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 PAŹDZIERNIKA 2021
ROKU w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Zielonki,
gmina Zielonki.

8. ZARZĄDZENIE NR 269/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 PAŹDZIERNIKA 2021
ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021. 

9. ZARZĄDZENIE  NR  270/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  03  LISTOPADA  2021
ROKU w sprawie rozwiązania Gminnego Biura Spisowego w Zielonkach powołanego w celu
przeprowadzenia Narodowego Spisu Ludności i Mieszkań w 2021 roku. 

10. ZARZĄDZENIE NR 271/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 3 LISTOPADA 2021 ROKU
w sprawie:  zmiany Zarządzenia Nr 243/2021 z dnia 12 października 2021 r.  dotyczącego
sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki,  położonej
w obrębie Węgrzce.

11. ZARZĄDZENIE NR 272/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 LISTOPADA 2021 ROKU
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w sprawie: desygnowania Przewodniczącego składów osobowych Komisji Egzaminacyjnych
uprawnionych do przeprowadzenia postępowań egzaminacyjnych dla nauczycieli  placówek
oświatowych gminy Zielonki  ubiegających się o stopień awansu zawodowego nauczyciela
mianowanego w sesji zimowej 2021 roku.

12. ZARZĄDZENIE NR 273/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 LISTOPADA 2021 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2022.

13. ZARZĄDZENIE NR 274/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 9 LISTOPADA 2021 ROKU
w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej  Gminy Zielonki,  położonej w ob-
rębie Węgrzce, przeznaczonej do dzierżawy.

14. ZARZĄDZENIE  NR  275/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  12  LISTOPADA  2021
ROKU w sprawie: nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Zielonki,
gmina Zielonki.

15. ZARZĄDZENIE NR 276/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 LISTOPADA 2021 roku
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021.

16. ZARZĄDZENIE  NR  277/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  12  LISTOPADA  2021
ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy
Zielonki  na  rok  2021,  zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2021,
w związku z Zarządzeniem Nr 276/2021 Wójta Gminy Zielonki z dnia 12 listopada 2021 roku.

17. ZARZĄDZENIE  NR  278/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  15  LISTOPADA  2021
ROKU w sprawie przyjęcia projektu budżetu gminy na rok 2022 oraz projektu Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.

18. ZARZĄDZENIE  NR  279/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  15  LISTOPADA  2021
ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2022.

19. ZARZĄDZENIE  NR  280/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  16  LISTOPADA  2021
ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2022.

20. ZARZĄDZENIE  NR  281/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  18  LISTOPADA  2021
ROKU  w  sprawie  szczegółowości  projektów  planów  finansowych  jednostek  budżetowych
Gminy Zielonki na rok 2022

21. ZARZĄDZENIE  NR  282/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  19  LISTOPADA  2021
ROKU  w sprawie: zmiany Zarządzenia Nr 248/2021 z dnia 15 października 2021 r. w sprawie
zawarcia umowy przedwstępnej i umowy przyrzeczonej darowizny na rzecz Gminy Zielonki
nieruchomości położonej w obrębie Zielonki, jednostce ewidencyjnej Zielonki.

22. ZARZĄDZENIE  NR  283/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  19  LISTOPADA  2021
ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021.

23. ZARZĄDZENIE  NR  284/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  22  LISTOPADA  2021
ROKU w sprawie: warunków sprzedaży nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki położonej
w obrębie Bibice, gmina Zielonki.

24. ZARZĄDZENIE  NR  285/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  23  LISTOPADA  2021
ROKU  w  sprawie  zmiany  składu  Zespołu  Interdyscyplinarnego  ds.  Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie.

25. ZARZĄDZENIE  NR  286/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  23  LISTOPADA  2021
ROKU  w  sprawie  zmiany  Zarządzenia  Nr  242/2021  Wójta  Gminy  Zielonki  z  dnia  12
października 2021 r., w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w
obrębie Garlica Murowana, gmina Zielonki.

26. ZARZĄDZENIE  NR  287/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  23  LISTOPADA  2021
ROKU w sprawie podania do publicznej  wiadomości  informacji  o objęciu mandatu sołtysa
sołectwa Bosutów – Boleń. 

27. ZARZĄDZENIE  NR  288/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  24  LISTOPADA  2021
ROKU  w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnych  do  przeprowadzenia  postępowań
egzaminacyjnych  dla  nauczycieli  placówek  oświatowych  gminy  Zielonki  ubiegających  się
o stopień awansu zawodowego nauczyciela mianowanego w sesji zimowej 2021 roku.

28. ZARZĄDZENIE  NR  289/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  24  LISTOPADA  2021
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ROKU w sprawie zmiany Zarządzenia nr 129/2017 Wójta Gminy Zielonki z dnia 19 maja 2017
roku w sprawie powołania Dyrektora Biblioteki Publicznej w Zielonkach

29. ZARZĄDZENIE  NR  290/2021  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  24  LISTOPADA  2021
ROKU w sprawie: zmiany Zarządzenia nr 205 z dnia 9 października 2020 roku w sprawie
powołania Dyrektora Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach.

Pytania radnych do sprawozdania:
Radny T. Łysek wyraził podziękowania Panu Wójtowi za przekazanie na termomodernizację budynku
wielofunkcyjnego w Bibicach kwoty 550 tys. zł, o której była mowa w sprawozdaniu. Dodał, że od
pięciu lat sołectwo przeznacza na rewitalizację ponad 70-letniego budynku po kilkadziesiąt tysięcy zł,
a w roku bieżącym kwotę 100 tys. zł  podnosząc wartość realizowanych w nim projektów.
Wiceprzewodniczący R. Krawczyk zapytał o osobę nowego sołtysa sołectwa Bosutów-Boleń, której
miejscowości  jest mieszkańcem. Wójt powiedział, że jest mieszkańcem miejscowości Bosutów.
Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
Radny D. Dragosz zapytał, kto poniesie odpowiedzialność w sytuacji zawalenia się lipy koło biblioteki
w Zielonkach. W jego ocenie jest w połowie spróchniała i przy większej wichurze się przewróci. Wójt
powiedział,  że  zarządca  nieruchomości,  czyli  gmina,  ponosi  odpowiedzialność,  można  tę  odpo-
wiedzialność próbować egzekwować od organu, który nie wydał zgody na jego wycinkę. 
Radna J.  Kwaśny wyraziła  podziękowanie za zorganizowanie osoby przeprowadzającej  dzieci  do
szkoły w Przybysławicach oraz za założenie progów na ul. Na Stoczki. Radna zwróciła się z pyta-
niem o byłą  szkołę  w Korzkwi,  na  jakim  etapie  są  zmiany  w niej  prowadzone.  Zwróciła  uwagę
w kwestii bezpieczeństwa na drodze wojewódzkiej, że na ul. Źródlanej miały miejsce kolejne stłuczki.
Lustro daje złudne odczucie, że samochody znajdują się w zdecydowanie  większej odległości, nie
spełnia ono swojej roli. Zawnioskowała o podjęcie działań w celu poprawy bezpieczeństwa również w
tym miejscu.  Wójt powiedział, że przyjmuje zgłoszenie i poinformował, że podejmie działania  w tej
sprawie.  Odnośnie  szkoły,  poinformował,  że  na  parterze  zostało  zagospodarowane  100m2 na
archiwum urzędu. Obecnie wypracowuje się formuła działania jednostki budżetowej OSIR. Pojawiła
się też alternatywa wynajęcia części pomieszczeń, ok 100m2 dla fundacji  zajmującej  się pomocą
psychologiczną dla dzieci,  młodzieży i  dorosłych.   Sprzęt szkolny  został zagospodarowany przez
inne placówki oświatowe.
Wiceprzewodnicząca  M.  Gadzik-Wójcik wyraziła  podziękowania  za  stworzenie  systemu  nowych
połączeń agloekspresowych z Krakowem linii 307 i 337. Zwróciła się z pytaniem, czy Miasto Kraków
sprawozdaje o  nierealizowanych  kursach  autobusowych  w  związku  z korkami,  również  tymi  na
skutek remontów drogowych.  Dokładnie:  czy nieodbywające się kursy  w rozkładzie jazdy są od-
liczane od rachunku dla gminy. Pytanie dotyczy zarówno linii agloekspresowych 307 i 337, jak i linii
podstawowych z oznaczeniem 200, zarówno w gminie Zielonki jak i gminie Kraków. Zawnioskowała
o  wystąpienie  do  Miasta  z  zapytaniem,  czy  te  nieodbywające  się  kursy  są  odliczane  nam  od
rachunku. Wójt powiedział, że przy rozliczeniach miesięcznych powinno być takie odliczenie. Dodał,
że niewykonywana praca przewozowa w minionym okresie była odliczana z rozliczeń miesięcznych
przez Miasto Kraków.
Wiceprzewodnicząca  M.  Gadzik-Wójcik zapytała,  czy  w  roku  bieżącym  zostanie  zamontowany
wyświetlacz  prędkości  rzeczywistej  na ul.  Galicyjskiej  w Zielonkach.  Wójt powiedział,  że zadanie
realizuje Zarząd Dróg Powiatu Krakowskiego i została poczyniona deklaracja, że do końca roku 2021
zostanie zamontowany. 
Radna R. Toft zwróciła się z pytaniem, jak zostaną zagospodarowane w gminie środki finansowe
z  programu  „Cyfrowa  gmina”,  jakie  korzyści  z  programu  będą  mieć  mieszkańcy.  Czy  jest  np.
możliwość  wykorzystania  tych  środków  na digitalizację  usługi  składania  deklaracji  śmieciowej,
mającą na celu poprawę dostępności dokumentów. Z  poczynionych  obserwacji,  dostępność usługi
składania deklaracji śmieciowej jest bardzo utrudniona dla mieszkańców. Druga sprawa dot. kwestii
dołożenia wieczornego kursu autobusu linii 240 do Pękowic, który okazał się niemożliwy z uwagi na
wynik badań napełnień tej linii, z którego wynikało, że nie korzysta z niej dużo osób. Stąd wnioskuje
by określić budżet dla zorganizowania wjazdu autobusu jednym kursem do Pękowic. Autobus linii
220 jedzie w niedalekiej  odległości  od Pękowic zaledwie 1,5 km w jedną stronę, tj.  3 km w obie
strony i jaki byłby to koszt objazdu tego autobusu przez Pękowice. Gdyby to był racjonalny wydatek,
który gmina mogłaby ponieść, to ustali z mieszkańcami, o której godzinie mógłby się odbyć kurs, czy
o godz. 21:44, czy 22:56. Wójt powiedział, że pula środków na projekt „Cyfrowa gmina” wyniesie ok
100 tys. zł, zaplanowana została na potrzeby sprawnego funkcjonowania urzędu. Szczegóły przed-
stawi zastępca Pan A. Kuźniarski,  który się tym zajmuje. W sprawie budżetu na transport, 7,5 zł
wynosi wozokilometr, za który gmina płaci w 50% tj 3,75 zł. Należy spodziewać się wzrostu ceny za
wozokilometr  przez  podwyżkę  paliwa  i  biletów  MPK.  Dodał,  że  korzyść  w tym  musi  dostrzegać
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Miasto Kraków. Zwrócił uwagę, że w projekcie budżetu na rok 2022 zwiększa się kwota z 3,4 mln zł
na  prawie  6  mln  zł  na  publiczny  transport.  Wymaga  zastanowienia  się  nad  nowym  układem
transportowym.  Z-ca  Wójta  A.  Kuźniarski powiedział,  że  gmina  otrzyma  100  tys.  zł.  w ramach
programu  „Cyfrowa  gmina”.  Gmina  składając  wniosek  określiła  potrzeby  m.in.  zakup  kilku  kom-
uterów,  oprogramowania  zapewniającego  bezpieczeństwo  funkcjonowania  systemu  informatycz-
nego,  zakup oprogramowania  pozwalającego na elektroniczną obsługę zwrotek pocztowej  kores-
pondencji wysyłanej.
Radny T.  Łysek odniósł  się  do propozycji  projektu ZRID-u małej  obwodnicy  Bibic.  Podkreślił,  że
miejscowość  jest  największą  obszarowo  w gminie,  drugą  co  do  wielkości  pod  względem  liczby
mieszkańców.  Jest  miejscowością  tranzytową  z  niezrealizowanymi  istotnymi  inwestycjami  drogo-
wymi. Przykładowo ulice Leśna i Zagaje, na których mieszka ponad 1000 mieszkańców w odległości
niecałych 300 m., brakuje na nich pobocza, w części nie ma drogi asfaltowej. Z kolei ul. Na Czekaj
dziennie  przejeżdża ok 20 tys. samochodów. Radny zwrócił  uwagę, że w połowie 2023 r.  gmina
znajdzie się w nowej perspektywie drogowej z nowymi rozwiązaniami komunikacyjnymi związanymi
z Północną Obwodnicą Krakowa, która biec będzie estakadą nad domami. Zwrócił uwagę na ważną
rzecz, mianowicie będzie biegła droga serwisowa, której  założeniem jest wyprowadzenie tranzytu
z miejscowości.  Samochody na północ pojadą albo ul. Warszawską, drogą wyższego rzędu, albo
Zachodnią  Obwodnicą  Zielonek,  odciążając  częściowo  ruch  w  Zielonkach  i  w  Bibicach.  Ulica
Królewska biegnąca przez Bibice do Woli Zachariaszowskiej służy przede wszystkim mieszkańcom
tym ostatnim, aby szybciej mogli dojechać do Krakowa omijając Zielonki lub omijając korek na ul.
Warszawskiej.  W opinii  radnego,  gmina niekoniecznie powinna inwestować w budowę dróg tran-
zytowych po drogach gminnych, założeniem jest, aby te tranzyty z gminy wyprowadzić i zlikwidować.
Jest to kwestia do szerszej analizy.  Wójt powiedział, że aktualnie procedowanych jest 12 ZRID-ów
i nie widzi możliwości sfinansowania kolejnego. Należy poczekać na nowy układ związany z POK
i  trasę S7,  która  powinna  ruch przejąć  i  zupełnie  zniknie  jazda  przez  ul.  Na Czekaj.  Dodał,  że
w  sprawozdaniu  nie  ujął  informacji,  że  gmina  wygrała  milion  zł  w  konkursie  na  najbardziej
zaszczepioną gminę. Planuje sfinansować działania przeciwko COVID-19  w Centrum Medycznym
w Węgrzcach.  Wyraził  podziękowania  dla  zaszczepionych  mieszkańców,  dodał,  że  o  pół  punktu
procentowego gmina wygrała z sąsiadującymi Michałowicami.
Radny P.  Calik odniósł  się  do wypowiedzi  radnego T.  Łyska,  że intencją  jego wniosku  nie  było
puszczenie obwodnicy przez centrum Bibic,  a jedynie zwrócenie uwagi na problem, jaki  zostanie
wygenerowany  po zakończeniu  budowy tej  drogi  i  zostanie  zakończona na granicy  Woli  Zacha-
riaszowskiej. Aktualnie jest bardzo duże natężenie ruchu, a podwyższona jakość drogi zwielokrotni
ten ruch drogowy. Należy szukać rozwiązania, czy poprzez wyprowadzenie ruchu drogą do Garlicy
do drogi powiatowej do Garlicy Murowanej, czy w kierunku ul. Granicznej w Bibicach. To jest temat
do  przemyślenia.  Przewiduje,  że  nie  zostanie  to  dobrze  odebrane  przez  mieszkańców  Woli
Zachariaszowskiej.  Przewodniczący M. Golanko podsumował, że przy projektowanym ZRID-zie na
ul.  Królewskiej  powstaje  wąskie  gardło  w  istniejącej  zabudowie  w samej  Woli  i  chodzi  o  zapla-
nowanie rozwiązania przed granicą Woli, dalej  odbicie w stronę Garlicy albo w stronę Bibic na ul.
Graniczną  w każdym przypadku włączenie do drogi powiatowej.  Wójt powiedział, że taki był szkic,
mianowicie do Garlicy Murowanej nie ma szans na zrobienia drogi o pełnej szerokości, droga biegnie
pod górę przy Uniwersytecie Rolniczym w kierunku Zielonek/Królewskiej  i  jest  za wąsko. Nie ma
miejsca  na  poszerzenie,  trzeba  byłoby  wyburzyć  budynki,  droga  do  6  m.  nie  wchodzi  w  grę.
Natomiast po stronie od ul. Królewskiej do ul. Granicznej w Bibicach jest to bardziej realne. Wydaje
się, że wszyscy mieszkańcy Woli jeżdżą tą drogą i jest non stop korek. Pojawi się zupełnie inna
rzeczywistość  tranzytowa  po  wybudowaniu  regionalnych  i  ponad-regionalnych  zadań  drogowych
w perspektywie od 1,5 do 2 lat. 
Radny P. Calik powiedział, że w aktualnym stanie drogi jest ona w zupełności wystarczająca, jeśliby
mieliby jeździć  nią mieszkańcy Woli,  Garliczki,  Garlicy czy nawet Górnej Wsi.  Poszerzona droga
będzie służyła dla kierowców z Miechowa, Słomnik, reszty północy Krakowa. Zastanawiał się radny,
w jakim celu powstaje tam droga 6 m., czy planowane będzie przekształcenie terenu na budowlany.
Przewodniczący M. Golanko podsumował, żeby nowe ciągi komunikacyjne zostawić do analizy na
posiedzeniu Komisji Planowania i Rozwoju, koniecznie musi odbyć się dyskusja w tym temacie. Wójt
przypomniał, że dyskusja nt. ZRID-u ul. Królewskiej była 3 lata temu, był zorganizowany przetarg, są
środki zabezpieczone, prace projektowe trwają po 3 lata. Powinno się budować drogi w obszarach,
które są jeszcze dostępne, nie ma planów na tereny budowlane.
Wiceprzewodniczący K. Olawski zapytał o realizację wniosku przejścia dla pieszych w okolicy szkoły
w Zielonkach,  dokładnie na skrzyżowaniu ul.  Na Popielówkę z ul.  ks. Zięby.  Wójt powiedział,  że
skrzyżowanie ul.  ks. Zięby z ul.  Na Popielówkę podlega przebudowie,  jest w obszarze inwestycji
POK, więc chodzi o tymczasowe przejście na placu budowy.  Kierownik  P. Zięcina powiedział,  że
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firma  Gulermak  planuje  zmianę  organizacji  ruchu  na  terenie  POK wprowadzić  w  piątek  i  będą
wyznaczone przejścia  dla  pieszych przez ulice  ks.  Zięby i  Na Popielówkę  w rejonie  tego skrzy-
żowania.
Radny D. Dragosz odniósł się do wniosku radnego P. Calika o wykonanie projektu drogowego w pro-
cedurze ZRID kolejnego odcinka drogi Królewskiej. Przyznał, że ul. Królewska stała się obwodnicą,
ponieważ główna droga Woli do Zielonek jest przez ul. Garlicką, która aktualnie jest zamknięta przez
remontowany most. Zasugerował  wstrzymać się z decyzjami do zakończenia  tego remontu i pow-
stania nowej infrastruktury drogowej. 
Radna  Z.  Kot zwróciła  uwagę na kwestie  wypłaty  odszkodowań za tereny zajęte  pod Północną
Obwodnicę,  kiedy  to  nastąpi.  Decyzje  właściciele  otrzymali  1,5  roku  temu  z  wysokością  odsz-
kodowania, jednak tracą one na wartości przez galopującą inflację. Drugie pytanie dotyczyło terenów
zajętych pod budowę POK aktualnie  już drugi rok, przy czym budowa potrwa jeszcze przez dwa lata.
Pytanie dot. decyzji podatkowych na te grunty, które właściciele dostają bez uwzględnienia zmian
i  czy  będzie  po  wybudowaniu  autostrady  korekta,  zwrot  pieniędzy.  Wójt powiedział,  że  pytania
zostaną odnotowane w protokole i sformułuje je do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad.
Poinformował,  że takie są przepisy podatkowe i  nie  ma zwrotu do tyłu  z  tytułu  podatków,  przy-
najmniej  z  tytułu  opłat  za  podatek  gruntowy,  czy  od  nieruchomości.  To  jest  skutek  złożonego
odwołania,  nie  ma  aktualnie  wiedzy,  czy  zostało  już  ono  rozstrzygnięte.  Mieszkańcy  mogli
występować o 70% zaliczki tego odszkodowania, takie mają prawo. Ponieważ nie ma prawomocnej
decyzji ZRID rodzi to problem. Decyzja jest na cały odcinek, stąd wstrzymuje wypłaty odszkodowań
wszystkim, rzeczywiście wszyscy są stratni przy takiej inflacji. Podkreślił, że to pytanie powinno być
skierowane nie do Wójta gminy,  tylko do Generalnej  Dyrekcji,  która prowadzi  inwestycję.  Radna
Z. Kot w sprawie zwrotu podatku dodała, że rozumie, że nie będzie zwrotów podatków i właściciel
chociaż  nie  użytkuje  tego  gruntu,  to  płaci  normalnie  podatek.  Wójt potwierdził,  że  musi  być
wyprowadzona ewidencja. 
Radna R. Kosno zapytała jak zostaną wydatkowane środki w kwocie miliona zł z wygranej konkursu,
czy np.  zakupiony zostanie  sprzęt  do rehabilitacji,  czy wdrożony inny  typ profilaktyki. W ramach
wolnych środków zasugerowała zaplanowanie miejsca do rehabilitacji po COVID-19, wystarczy nie-
wielkie pomieszczenie na bieżnię z rowerem stacjonarnym i materacami, przykładowo może to być
miejsce w szkole, z którego mogłyby korzystać również dzieci.  Wójt powiedział, że gmina miała na
złożenie wniosku 7 dni, z puli środków finansowane mogą być jedynie wydatki na realizację zadań
związanych z przeciwdziałaniem COVID-19.
Radny K. Gaweł zasugerował przemyśleć zakup do któregoś ośrodka w gminie Zielonki urządzenia
usg.  Cena  takiego  urządzenia  waha  się  w  przedziale  300  tys.  zł.  Radny  zapytał  także  o  trasę
wolbromską,  blokowaną formalnie  w kwestii  uzyskania  pozwoleń na wykonanie,  co  się  aktualnie
dzieje  w  sprawie.  Wójt  powiedział,  że  żadnych  nowych  wiadomości  nie  pozyskał  od  ostatnio
przekazywanych radnym na komisji, trwają prace projektowe zmierzające do ZRID-u, trwają nadal
dyskusje.  Odnośnie  urządzenia  usg,  zakup  wyposażenia  musi  spełniać  określone  parametry
i warunki związane z przeciwdziałaniem COVID-19.
Radny D. Dragosz zapytał, kiedy planowane jest rozpoczęcie budowy biblioteki w Zielonkach.  Wójt
powiedział, że po spotkaniach wyklarowało się 9 problematycznych zagadnień, na które firma musi
odpowiedzieć.  W założeniach programu funkcjonalno-użytkowego lokalizacja  obiektu była poniżej
parkingu  żwirowego,  firma  zaproponowała  w  innym  miejscu.  Kluczowe  pytania  dotyczą  geologii
i  geotechniki  i  potrzebuje jednoznaczne ekspertyzy, ponieważ teren jest  bardzo trudny w pobliżu
byłego wysypiska śmieci, skarpy i wyrobisk. Dodał, że rozpocznie się budowa, kiedy będą zapew-
nione środki finansowe w 90% inwestycji.  Zwrócił  uwagę, że budżet gminy w latach poprzednich
projektowany był w 35-40% na inwestycje, podczas gdy na rok 2022 jest zaplanowany na poziomie
kilku  %.  Dodatkowo  pojawiły  się  wątpliwości  funkcjonalne,  ponieważ  została  podjęta  decyzja
o usytuowaniu tam ochrony zdrowia, stąd np. konieczność rozdzielenia poradni dziecka zdrowego
i poradni dziecka chorego. Niezbędne również w związku z tym wydają się konsultacje z lekarzami,
Sanepidem,  Narodowym Funduszem Zdrowia.  Radny  D.  Dragosz powiedział,  że  na  tym terenie
niegdyś stały stawy, więc teren jest rzeczywiście trudny. Zapytał o przybliżony termin zakończenia
prac koncepcyjnych.  Wójt powiedział,  że zgodnie  z  umową,  w przyszłym roku zaplanowane jest
zakończenie prac koncepcyjnych.
Radny D. Dragosz zapytał, na ile zgodnie z harmonogramem idą prace remontowe budynku Centrum
Medycznego w Węgrzcach i  kiedy  nastąpi  ich  zakończenie  i  oddanie  budynku.  Wójt powiedział,
prace idą zgodnie z harmonogramem planuje się zakończenie prac na przestrzeni lutego i marca
przyszłego roku.
Radny  K.  Krzyworzeka wyraził  podziękowanie  przewodniczącemu  M.  Golanko  za  możliwość
zorganizowania sesji hybrydowej w dobie pandemii, zasugerował jeśli są możliwości techniczne uwi-
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daczniać wizerunek radnych.
Radna R. Kosno zapytała o sytuację związaną z zachorowaniem na COVID-19 na terenie placówek
oświatowych i w urzędzie. Wójt powiedział, że dyr. A. Soblik prześle informację w tym temacie, urząd
na bieżąco funkcjonuje, obowiązują maseczki, rozdzielenie osób w pokojach.
Przewodniczący M. Golanko przedstawił komunikaty:
- do odwołania planuje kolejne sesje w trybie hybrydowym, również posiedzenia komisji, 
- sesja, na której zostanie uchwalony budżet na 2022 rok i wpf odbędzie się w dniu 30 grudnia br.;
- Komisja Budżetowa odbędzie posiedzenie w dn. 3 grudnia br., na której będzie prezentacja projektu
budżetu na rok 2022.
- przewodniczący komisji proszeni są o zwoływanie posiedzeń już od początku grudnia, bo sytuacja
związana z pandemią jest nieprzewidywalna. 
Radna R. Kosno zwróciła się do przewodniczących komisji, by z wyprzedzeniem przekazali ustalone
terminy posiedzeń komisji tak grudniowych, jak i styczniowych.
Przewodniczący M. Golanko powiedział, że na bieżąco wszystkie terminy planowanych posiedzeń
umieszczane są na eSesji.
Ad 8. Zamknięcie sesji.
Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim za
przybycie, po czym zamknął XXXII sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji 2018-2023. Na
tym protokół zakończono.

 Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;

2) nr 2 lista obecności sołtysów;

3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4) nr 4 lista obecności gości;

5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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